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Fört vid möte i utbildningsnämndens råd för funktionshinderfrågor 2012-

11-29 

Justerat 2012- 

 

 ……………..  …………….. 

 Kerstin Krebs  Caroline Jensen 

 

   

Närvarande: 

Ledamöter: Kerstin Krebs    SRF 

 Karin Rotsman  HSO 

 Caroline Jensen  HSO 

 

Anmält förhinder  

 Peter Falkegård  HSO 

 Emelie Felderman  DHR 

 Annika Stridh  HSO  

 

Närvarande i övrigt: 

 Margreth Larsen  sekreterare  

 Monica Söderman  staben 

 Daniel Bäckman  tillhandahållaravd. 

 Ove Lindh    SISAB 

  

 

1. Sammanträdets öppnande. 

Ordföranden Kerstin Krebs förklarade sammanträdet öppnat  

 

 

2. Utseende av justerare 

Caroline Jensen utsågs att jämte ordföranden justera protokollet 

 

 

3. Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes 

 

4. Föregående protokoll 

Föregående protokoll godkändes 

 

5. Ärenden till nämnd 

Verksamhetsplan för 2013 är under beredning och skall beslutas i 

nämnden 13 december.  Stadens idrottspolitiska program kommer 

att ingå i aktiviteterna i programmet för delaktighet för personer 

med funktionsnedsättningar. 
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Nytt IT-program för Stockholms stad 

Kommunstyrelsen har fått i uppdrag att utreda och ta fram förslag 

till en framtida organisation för e-tjänstutveckling i Stockholms 

stad, att revidera den av kommunfullmäktige 2004 beslutade In-

formationstekniska plattformen samt att ta fram lämpliga nyckeltal 

och verktyg för uppföljning av it-verksamheten. I ärendet, som ut-

gör stadsledningskontorets samlade redovisning med anledning av 

dessa uppdrag, presenteras ett nytt it-program, Program för digital 

förnyelse 2013-2018, vilket innehåller en modell för it-styrning och 

projektfinansiering samt grundläggande principer för det fortsatta 

arbetet med förvaltning, utveckling och leverans av stadens infor-

mationstekniska plattform. 

 
I ärendet föreslås att dagens e-tjänstprogram och utvecklingsmodell 
ersätts av en sammanhållen modell för central finansiering av verk-
samhetsutveckling med hjälp av it. 
 

 
Inhyrning av evakueringspaviljonger för Enskedefältets skola samt 
ersättningspaviljonger för Enskedeskolan  

För B-huset vid Enskedefältets skola har Arbetsmiljöverket före-

lagt staden ett vite om 5 mnkr om inte ventilationen i klassrummen 

i huset anpassats till dagens krav samt skolans toalettantal ökats till 

en på varje påbörjat 15-tal elever senast den 1 juli 2013. Fastig-

hetsägaren, SISAB, har samtidigt erhållit ett vitesföreläggande om 

5 mnkr innebärande förbud att upplåta lokalerna vid Enskedefältets 

skola för skolverksamhet efter den 30 juni 2013 om inte ventilation 

och toaletter åtgärdats 

 

 Förvaltningen föreslår därför att undervisningen i B-huset evakue-

ras från och med höstterminen 2013. Ett inriktningsförslag för om- 

och tillbyggnad som berör hela skolan kommer att redovisas under 

våren 2013. En följd blir att resten av skolan evakueras från och 

med höstterminen 2014. Om- och tillbyggnaden av Enskedefältets 

skola förväntas vara klar till höstterminen 2016. 

 

Evakueringen av åk 3-6 vid Enskedefältets skola förslås ske till 

Mellanvägen 8 där ett annex till Enskedeskolan rivs och paviljong-

er ställs upp till ht 2013.  

 

6. Lika villkor för elever i behov av särskilt stöd i kommunala re-

spektive enskilt drivna gymnasier 

Förvaltningens eget projekt ”ligger på is”. I stället är man på väg 

att upprätta ett samarbetsavtal med KSL (Kommunförbundet 
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Stockholms län) avseende gymnasiets nationella program. Stock-

holms stad är representerad i styrgrupp och referensgrupp.  Det fö-

religger ett förslag om ett gemensamt system för tilläggsbelopp. 

Förslaget skall utgöra rekommendationer som går ut i januari 2013. 

Eftersom fristående skolor och kommunala skolor i andra kommu-

ner kan överklaga Utbildningsnämndens beslut kan det innebära att 

elever i dessa skolor har större möjlighet att få hjälp. 

 

7.   Extra medel 

Vid rådets senaste möte ställdes frågor om ett beslut om tilldelning 

av extra medel för pedagogiska verksamheter.  Bakgrunden är att 

Kommunfullmäktige i beslut om budget kan reservera medel för 

oförutsedda utgifter. Stadsledningskontoret har föreslagit att ut-

bildningsnämnden ska få ta del av extra medel till pedagogiska 

verksamheter. Behovet av extra resurser är en effekt av lönerevi-

sionen. De extra resurserna tilldelas utbildningsnämnden, arbets-

marknadsnämnden samt stadsdelsnämnderna. Av de sammanlagda 

100 mnkr tilldelas utbildningsnämnden ca 70 mnkr. För att de extra 

medlen ska kunna tilldelas kommunala och fristående skolor, be-

höver utbildningsnämnden besluta om hur dessa extra medel ska 

fördelas. Under förutsättning att kommunfullmäktige fattar beslut 

enligt förslaget kan utbildningsnämndens beslut sedan verkställas.  

 

8. SISAB:s reviderade tillgänglighetsanvisningar 

SISAB har reviderat sina tillgänglighetsanvisningar så att de nu ut-

gör referenser med hänvisning till gällande regler. 

Anvisningarna visar på goda exempel med kommentarer och avser  

Tillgänglighet både inomhus och utomhus. 

SISAB har också reviderat sina projekteringsanvisningar för till-

gänglighet. 

Upphandling av nya tillgänglighetskonsulter pågår 

 

9. Övriga frågor 

Rådet beslutade att ha ett sammanträde den reserverade tiden 12 

december inför nämndens beslut om VP 2013 den 13 december- 

 

Minnesanteckningar från mötet mellan rådet och nämnden kommer 

i särskild bilaga 

 

 

 

…………………… 
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Margreth Larsen, sekreterare 


